
P R O T O K Ó Ł  Nr 36/09 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

w dniu 25 czerwca 2009 roku 
 
Posiedzenie trwało od godz. 900– 1200 sali Urzędu Gminy. 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: 
1. Marek Jeromin 
2. Irena Hofman 
3. Dariusz Krejpcio 
4. Marek Huszcza 
5. Maria Warakomska 
Ponadto udział wzięli: Maciej Suchocki – Przewodniczący Rady, Cezary Folejewski – 
prawnik,  Zbigniew Mackiewicz - Sekretarz Gminy, Ewa Sienkiewicz – inspektor UG (listy 
obecności  w załączeniu do protokołu).  
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Suwałki. 
4. Sprawy bieżące. 
5. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1 
Otwarcie posiedzenia Komisji. 
 
Marek Jeromin – Przewodniczący Komisji powitał zebranych i stwierdził, że                            
w posiedzeniu uczestniczy 100% ustawowego składu komisji, podejmowane opinie, wnioski 
są prawomocne. 
 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 
Do protokołu Nr 35/09 posiedzenia Komisji z dnia 15 czerwca 2009 r. nie wniesiono uwag 
wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 
 
Ad. 3 
Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Suwałki. 
 
Komisja zapoznała się z skargą Pana Ryszarda Jankowskiego na działalność Wójta. Komisja 
zapoznała się z pismem z jakim wystąpił Przewodniczący Rady Gminy Suwałki do Wójta 
Gminy Suwałki o wyjaśnienie zarzutów na działalność Wójta zawartych w skardze przesłanej 
do NIK –Warszawa. W odpowiedzi na to pismo Wójt złożył pisemne wyjaśnienie do 
zarzutów ujętych w skardze na działalność Wójta. 
Komisja jednogłośnie podjęła decyzje o wprowadzeniu do porządku obrad na najbliższą sesję 
punktu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta. Decyzja została podjęta po 
wyjaśnieniach złożonych przez zastępcę wójta pod jego nieobecność. 
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Ad. 4 
Sprawy bieżące. 
 
Zbigniew Mackiewicz – Sekretarz Gminy poinformował o planach zagospodarowania działki 
po szkole w Białej Wodzie, problemy wynikają z faktu oddziaływania wiatraków, 
ograniczenia dotyczą stref hałasu. 
 
Sekretarz Gminy omówił porządek obrad na najbliższą sesję Rady Gminy. 
 
Ewa Sienkiewicz – Inspektor UG poinformowała o zmianach w budżecie gminy, które będą 
rozpatrywane na najbliższej sesji. Zmiany dotyczą projektu drogi w m. Płociczno-Osiedle, 
wymiany lamp, zmiany udziału w finansowaniu budowy sieci wodno-kanalizacyjnej na 
terenie Wigierskiego Parku Narodowego. 
 
Ad. 4 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Zamknięcia posiedzenia dokonał Pan Marek Jeromin – Przewodniczący Komisji, 
podziękował za udział w posiedzeniu. 
 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano.     
 

Protokołowała:                                                                    Przewodniczący  

Irena Hofman                                                                  Komisji Rewizyjnej  

                                                                                            Marek Jeromin 
 


